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DNE\TNI RED T ZAKI-JUCCI
sa sjednice Skolskog odbora odrlane

23.04.2021. godine

DNEVNI RED:

Verifi kacij a marLdata imenovanih dlanova Sko I sko g o dbora
Odabir kandidata po provedenom natjedaju za radno mjesto
voditelj a/ice radunovodstva
Prezentacija protokola o postupanju u sludaju nasilja
Razno

Dnevni red prihvaden je jednoglasno.

Adl) Verifikacijska komisija je verificirala nove dlanove, odnosno mandate istih.

Ad2) Ravnateljica je detaljno pojasnila situaciju u vezi radnih odnosa s voditeljicom
radunovodstva koja je u stalnom radnom odnosu, no trenutno se nalazi na rodiljnom dopustu.
Takoder se osvrnula na promjene koje su uslijedile na tom radnom mjestu te je spomenula rad
dviju voditeljica radunovodstva i posljednje koja se jo5 nalazi na tom radnom mjestu po
Ugovoru o radu na odredeno vrijeme. Nadalje, pojasnila je cjelokupni proces odabira
kandidata provedenog po natjedqu za to radno mjesto, raspisanog 1. travnja 2021. g.

Ravnateljica je istaknula da je povjerenstvo za ocjenjivanje kandidata, po zaprimljenim
prijavama, provelo ocjenjivanje kandidata i zakljudilo da kandidatkinja Doriana Andrii
ispunjava sve zatralene uvjete te se smatra da 6e ista najbolje obavljati obveze na
predmetnom radnom mjestu. Stoga je ravnateljica predloZila upravo navedenu kandidatkinju
koja je jednoglasno izabranaod strane Skolskog odbora na to radno mjesto.

Ad3) Predsjednica Skolskog odbora je prezentirala Protokol o postupanju u sludaju nasilja, a
ravnateljica je pojasnila da postoji op6i propis no da je bilo potrebno donijeti specifidan
protokol koji u takvim nezahvalnim sludajevima sluZi kao smjernica postupanja
zaposlenicima ustanove, a koji dokument mora biti precizan i dobro strukturiran s ciljem da
svi jednako postupe u spomenutim situacijama. elanovi Skohkog odbora su jednoglasno
prihvatili prijedlog da navedeni Protokol postane sluZbeni dokument Skole

Ad4) Ravnateljica je istaknula da je Skola postala ,,Skola vjeZbaonica'., odnosno ustanova za
pripravni5tvo za studente talijanistike te je posebno pohvalila sve zasluZne djelatnike koji su
tome pridonijeli.

Time je iscrpljen dnevni red i sjednica je zavr5ila.

Predsjednica Skolskog odbora:
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Sara VrbaSki


